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8 Aralık 2006 tarihinde Odamız JEOGENÇ komisyonu üyelerinden Bahadır GÜLER, Hüseyin
UYTUN ve Oda Başkanı İsmet CENGİZ'in de katıldığı toplantı, Niğde Üniversitesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümünde yapıldı. 50'ye yakın öğrencimizin katıldığı toplantıda Bölüm Başkanı
İbrahim ÇOPUROĞLU ve bölüm öğretim üyeleri de hazır bulundu.

Bölüm Başkanı İbrahim ÇOPUROĞLU açılışta bölüm hakkında ve Niğde çevresinin jeolojisi
hakkında bilgi verdiği konuşmasında, Jeoloji Mühendisliği uygulamaları açısından önemli bir
çalışma alanı olan bölgenin doğal bir jeoloji laboratuvarı olduğunu belirtti. Oda üniversite
ilişkisinin önemine de değinen Çopuroğlu, bu tür toplantıları tekrarlamanın yararına dikkat
çekti.

Toplantının ilk bölümünde Oda başkanı İsmet CENGİZ tarafından Oda çalışmaları ve
JEOGENÇ örgütlülüğü hakkında bilgi verildi. JEOGENÇ komisyon üyeleri Bahadır GÜLER ve
Hüseyin UYTUN ise 2. bölümde JEOGENÇ'in amacı, işleyişi ve geçmiş dönem çalışmaları ile
önümüzdeki dönem çalışmaları hakkında bilgi verdiler. Çok sıcak bir atmosferde gerçekleşen
toplantı öğrencilerimizin talep ve önerileri ile sona erdi.

Niğde Üniversitesi'nde
Öğrencilerimizle Toplantı Yapıldı

07.10.2006 tarihinde yapılan ve Odamız II. Başkanı Bahattin Murat DEMİR, Yönetim Kurulu
Yazman Üyesi Dündar ÇAĞLAN ve Mesleki Uygulamalar Üyesi Hüseyin ALAN'ın katıldığı
görüşmede Bayındırlık ve İskan Bakanlığı Müsteşarı Sabri Özkan ERBAKAN'a Jeoloji
Mühendisliği Hizmetleri, İstihdam Sorunları ve kasım ayı sonunda Trabzon Şubemiz
tarafından gerçekleştirilecek I. Heyelan Sempozyumu ile ilgili bilgi verildi.

Bayındırlık ve İskan Bakanlığı Müşteşarı Sabri Özkan ERBAKAN'a iletilen metne
adresinden ulaşabilirsiniz.www.jmo.org.tr

Oda Yönetim Kurulumuz "1. Heyelan Sempozyumu"na verdiği destek katkı ve katılımından
dolayı, Bayındırlık ve İskan Bakanı Faruk Nafız ÖZAK'a bir teşekkür ziyaretinde bulundu.

Ziyarete Oda Başkanı İsmet CENGİZ, 2. Başkan Bahattin Murat DEMİR, Genel Sekreter
Dündar ÇAĞLAN ve Mesleki Uygulamalar Üyemiz Hüseyin ALAN katıldılar. Ziyarette Oda
Başkanı CENGİZ, heyelan sempozyumuna göstermiş olduğu ilgiden dolayı Bakana teşekkür
etti. Özellikle önümüzdeki dönemde bu tür etkinliklerimizin devam edeceğini belirterek her
zaman aynı katkı ve desteği görmek istediğimizi, bakanlığa bağlı ilgili birimlerde çalışan
meslektaşlarımızın ekonomik yönden iyileştirilmesi ve 2007 yılında bakanlığa bağlı
birimlerde jeoloji mühendisi istihdamına yönelik taleplerimizi dile getirdi. Bakan ÖZAK ise,
2007 yılında bakanlık mensuplarının ekonomik koşullarının iyileştirilmesine yönelik
çalışmalarının sürdürüleceğini, ülkemizin bir afet ülkesi olmasından dolayı jeoloji
mühendisliği istihdamının öneminden bahsetti.

Bayındırlık ve İskan Bakanlığı Müşteşarı
Sabri Özkan Erbakan Trabzonda Yapılacak Heyelan
Sempoyumu ve Jeoloji Mühendisliği Hizmetleri
Konularını Görüşmek Üzere Ziyaret Edildi.

Faruk Nafız Özak'ı Ziyaret Etti
Bayındırlık ve İskan Bakanı

Çevre ve Orman Uzman Yardımcılığı sınav duyurusunda toplam 225 adet kadro içinde tek bir
Jeoloji Mühendisi kadrosuna yer verilmemesi üzerine Oda Yönetim Kurulu Çevre ve Orman
Bakanı Sayın Osman PEPE'ye bir mektup gönderdi. Konu ile ilgili Odamızın yazmış olduğu
metne adresinden ulaşabilirsinizwww.jmo.org.tr

Çevre ve Orman Uzman Yardımcılığı

İlişkin Çevre ve Orman Bakanı
Sayın Osman Pepe'ye Mektup
Sınav Duyurusu'na

Oda Yönetim Kurulumuz
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